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Abstract (en)
The invention relates to a process for fitting cladding or insulating panels (4) on a surface, directed towards a room, of a ceiling or sloping wall, the
cladding or insulating panels (4) being held, by means of their abutment side directed away from the room, at a predetermined point against the
ceiling or sloping wall and subsequently being fixedly or releasably connected thereto. The invention further relates to means for carrying out this
process. In order to make it possible for one person to fit relatively large panels, the invention proposes to lay the cladding or insulating panels (4)
one after the other onto a carrying and lifting apparatus (1) which can be displaced beneath the ceiling or sloping wall, to lift the panels by means of
the carrying and lifting apparatus (1), if appropriate to move the panels into a position parallel to the wall slope, to align the panels and to press them
against the ceiling or sloping wall before the connection between the cladding or insulating panels and the ceiling and the sloping wall is produced.
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Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Anbringen von Verkleidungs- oder Dämmplatten (4) an einer einem Raum zugewandten Fläche einer Decke
oder schrägen Wand, wobei die Verkleidungs- oder Dämmplatten (4) mit ihrer vom Raum abgewandten Anlageseite an einer vorgegebenen Stelle
gegen die Decke oder schräge Wand angehalten und anschließend fest oder lösbar mit diesen verbunden werden. Die Erfindung betrifft weiter
Mittel zur Durchführung dieses Verfahrens. Um das Anbringen größerer Platten durch eine einzige Person zu ermöglichen, wird erfindungsgemäß
vorgeschlagen, die Verkleidungs- oder Dämmplatten (4) nacheinander auf eine unterhalb der Decke oder der schrägen Wand verschiebbare Trag-
und Hebevorrichtung (1) aufzulegen, mittels der Trag- und Hebevorrichtung (1) anzuheben, eventuell in eine zur Wandschräge parallele Lage
zu bringen, sie auszurichten und gegen die Decke oder schräge Wand anzupressen, bevor die Verbindung zwischen den Verkleidungs- oder
Dämmplatten und der Decke oder der schrägen Wand hergestellt wird. <IMAGE>
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